
 
دستور رهبر زمین مانده است!

حقوق قهرمانان پارالمپیک نسبت به 
قهرمانان المپیکی بسیار کمتر است 
که ما سر این موضوع گلایه داشتیم. 
در دیداری هم که با رهبر معظم انقلاب 
داشتیم، این موضوع مطرح شد و 
رهبری به وزیر ورزش دستور دادند که 
این ماجرا پیگیری شود. از آن موقع تا 
به حال نه تنها تغییری ایجاد نشده بلکه 
حقوق نصف و نیمه ما هم پرداخت 
نشده است. نامه نوشتیم که وزیر 
ورزش و جوانان به این موضوع رسیدگی 

کنند اما خبری نیست.
 

همه ورزش ها فدای فوتبال
ظاهراً همه آقایان درگیر فوتبال هستند 

و قرار است که همه هزینه ها برای 
فوتبال باشد. انگار قرار نیست که ما 
مدال بگیریم و از ما مدال نمی خواهند 
که حالا هم ما را به حال خود رها کردند. 
البته ما برای گرفتن مطالبات خود کوتاه 

نمی آییم و باید پرداخت شود.
 

20 سکه گم شد!
همه  ین  ا ره  با ر د نم  ا نمی د  ً قعا ا و
بی توجهی به ورزش چه باید بگویم. 
شورای ورزش فارس که از استاندار، 
اداره کل ورزش و اصناف و چند بخش 
دیگر تشکیل می شود، قبل از بازی های 
المپیک و پارالمپیک توکیو اعلام کردند 
که به افرادی که طلا بگیرند 50 سکه، 
برای نقره 35 سکه و برای برنز هم 
25 سکه پاداش می دهند. از توکیو 
که برگشتیم من یک طلا و یک نقره 
کسب کرده بودم و توقع داشتم که 
حداقل پاداش یک طلا را به من 
 بدهند که 50 سکه می شد اما فقط 30 

سکه دادند. 

 شکایت از اداره کل 
ورزش فارس

حواله این پاداش را دارم اما در این 
مدت هر چه پیگیری کردم به جایی 
نرسیدم و به شدت از این موضوع 
ناراحت هستم. در این مدت بارها 
تماس گرفتم اما کسی جواب نمی دهد. 
خودشان تصویب کردند که 50 سکه 
بدهند اما معلوم نیست که چه بلایی 
سر 20 سکه دیگر آمده. مدیر کل جدید 
هم شده رئیس فدراسیون کشتی و 
فقط به فکر محمدرضا  گرایی و میثم 
دلخانی است! البته ناراحت این نیستم 
که چرا به آنها می رسد اما برایم سؤال 

است که چرا جواب مرا نمی دهد.
 

دکتر از مطب آوردند برای اداره 
ورزش

مگر قحط الرجال بوده که از مطب 
دکتر را آوردند برای اداره ورزش فارس؟ 
وقتی یک نفر را که پزشک است و اصلاً 
از ورزش سر در نمی آورد برای اداره 

ورزش انتخاب می کنند، می شود همین 
که می بینید. الان 15 ماه است که از 
توکیو می گذرد اما هیچ کس جوابم را 
نمی دهد. البته شمشیر را برای اداره 
ورزش فارس از رو بستم و به هیچ عنوان 
هم کوتاه نمی آیم. به دادگاه شکایت 
کردم و پیگیر ماجرا هستم و تا حقم را 

نگیرم، ول نمی کنم.
 

فقط چند نفر استخدام شدند
بارها گفتند که قهرمانان باید استخدام 
شوند اما الان چرا من با فوق لیسانس 
فیزیولوژی بیکار باشم؟ نمی دانم که 
این حرف ها را چگونه می زنند. در همان 
دیدار ورزشکاران با رهبر معظم انقلاب 
برخی از قهرمانان گلایه کردند و حضرت 
آقا هم دستور دادند که این کار انجام 
شود اما از قهرمانان پارالمپیکی تا آنجا 
که می دانم، فقط خانم متقیان و صادق 
بیت سیاح استخدام شدند. چقدر زمان 
لازم است تا به حرف ما گوش بدهند؟ 
الان 15 ماه از پارالمپیک توکیو گذشته 

و زمان زیادی هم تا پارالمپیک پاریس 
نمانده اما کسی نیست که به حرف دل 

ما گوش بدهد.
 

پاریس دو طلا می گیرم
با وجود همه این گلایه ها بعد از توکیو 
تمریناتم را شروع کردم و با قدرت 
می خواهم به پاریس بروم. پاریس دو 
طلا می خواهم و امیدوارم که به هر دو 
طلا هم برسم. در مسابقات مراکش هم 
شرکت کردم اما مسابقات خوبی نشد. 
تعویق بازی های هانگژو کمی برنامه ها 
را به هم زد و با آمادگی آسیایی به این 
بازی ها رفتم. خیلی به لحاظ امکانات و 
میزبانی ضعیف بودند. البته 55 کشور 
حضور داشتند اما دایره پرتاب؛ جایی 
که باید وزنه فرود می آمد 15 سانتیمتر 
بالاتر بود و باعث افت رکورد می شد 
اما با این  حال سعی کردم از فرصت 
حضور رقیبم که پرتاب کننده برزیلی 
بود استفاده کنم و رکورد خوبی از خودم 

ثبت کنم.

انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

 zخبر

تمجید فیبا از 
یخچالی و جمشیدی

فدراســیون جهانــی بســکتبال بــه 
تمجیــد از زوج بهنــام یخچالــی 
تیــم  و محمــد جمشــیدی در 
ملــی والیبــال ایــران پرداخــت. بــا 
نزدیــک شــدن زمــان آغــاز پنجــره 
پنجــم رقابت هــای انتخابــی جــام 
جهانــی 2023، فدراســیون جهانی 
بســکتبال بــا انتشــار گزارشــی بــه 
ز محمــد جمشــیدی  ا تمجیــد 
ره  لــی، دو ســتا و بهنــام یخچا
تأثیر گــذار تیــم ملــی ایــران در این 
مسابقات پرداخت. FIBA در این 
گزارش به عملکرد این دو بازیکن 
در مســابقات انتخابــی پرداخــت 
و آنهــا را به عنــوان امتیازآورتریــن 
بازیکنــان در میــان بازیکنــان 
تیم هــای صعــود نکــرده آســیایی 
بــه جام جهانی 2023 معرفی کرد.

 
اعلام زمان برگزاری 
مسابقات قهرمانی 
کشور آب های آرام

مســابقات قهرمانی کشور آب های 
آرام در بخــش بانــوان و آقایــان ۷ و 
۹ آذرمــاه به میزبانی دریاچه آزادی 
برگزار می شود. مسابقات قهرمانی 
کشــور آب هــای آرام در رده ســنی 
بزرگســالان و جوانــان در بخــش 
بانوان و آقایان برگزار خواهد شــد. 
ایــن مســابقات ۷ آذر در بخــش 
بانــوان و ۹ آذر در بخــش آقایــان 
انجــام می شــود. ورزشــکاران رده 
ســنی جوانــان شــامل متولدیــن 11 
دی 13۸3 تا 10 دی 13۸۶ هستند. 
مســابقات بانــوان بزرگســالان در 
مــواد کایــاک و کانــوی یک نفــره و 
دونفــره 500 و 200 متــر و در رده 
ســنی جوانــان در مــواد کایــاک و 
کانــوی یک نفــره 500 و 200 متــر 
برگزار می شــود. ورزشکاران بخش 
آقایان نیز در رده ســنی بزرگسالان 
در مــواد کایــاک و کانوی یک نفره و 
دونفــره 1000 و 500 متر و در بخش 
جوانــان در مــواد یک نفــره 1000 و 
500 متر رقابت می پردازند. در رده 
ســنی بزرگســالان هــر اســتان تنها 
مجــاز بــه حضــور یــک قایــق در هر 
رویداد اســت اما در بخش جوانان 
هــر اســتان می  توانــد دو ورزشــکار 
در هــر رویداد شــرکت دهــد اما در 
رقابــت فینــال تنهــا امتیــاز و مدال 
بــه بهتریــن قایــق آن اســتان تعلق 

می گیــرد.
 

دعوت شورای المپیک 
آسیا از مصلایی پور و 

عباسی
2 داور و 2 مربی کشتی کشورمان 
بــرای حضــور در برنامــه توســعه 
شــورای المپیک آسیا راهی کشور 
ازبکســتان می شــوند. از ســوی 
کمیتــه ملی المپیک نمایندگان ۷ 
رشته ورزشــی کشورمان به کشور 
ازبکستان جهت حضور در برنامه 
توســعه داوران و مربیــان شــورای 
المپیک آســیا اعزام می شــوند. بر 
ایــن اســاس محمــد مصلایی پــور 
و ســعید عباســی به عنــوان داور و 
محســن سوریان و فرید دژم خوی 
به عنــوان مربی طــی روزهای 12 تا 
1۶ آبــان مــاه در ایــن برنامــه که در 
کشور ازبکســتان برگزار می شود، 

حضــور دارند.
 

تعیین زمان دور 
برگشت لیگ 

کانوپولوی بانوان
لیــگ برتــر کانوپولــوی بانــوان بــا 
نیم فصــل  ت  بقا مســا ری  برگــزا
دوم 1۶ و 1۷ آبان مــاه در دریاچــه 
آزادی بــه پایــان می رســد. لیــگ 
برتــر کانوپولــوی بانــوان بــا برگــزاری 
مســابقات نیم فصــل دوم 1۶ و 1۷ 
آبان مــاه در دریاچــه آزادی بــه پایان 
می رسد. برنامه نیم فصل دوم لیگ 
برتــر کانوپولــوی بانــوان اعلام شــد. 
ایــن رقابت هــا با حضــور ۷ تیم آوای 
شــهرکرد، اصفهــان خروشــان، آوای 
تفت یزد، آســمان شــهرکرد، شــهید 
رسولی نوشهر، زیست کره شهرکرد 

و نویــن البــرز برگــزار می شــود.

 zسوژه

چقدر زمان 
لازم است تا به 
حرف ما گوش 
بدهند؟ الان 15 
ماه از پارالمپیک 
توکیو گذشته 
و زمان زیادی 
هم تا پارالمپیک 
پاریس نمانده 
اما کسی نیست 
که به حرف دل 
ما گوش بدهد

میثم قشلاقی

امیدوارم باز هم به فینال آسیا برسم

میثــم قشــلاقی، بوکســور تیــم ملــی امیــدوار اســت کــه بــاز هــم بــه فینــال 
قهرمانی آســیا برســد: »در دوره گذشــته و قبل از قهرمانی آســیا، ما بهترین 
اردوی چنــد ســال اخیــر خــود را بــا تیــم ازبکســتان برگــزار کردیــم و اکثــر 
قهرمانان المپیک و جهان این کشور در اردو حضور داشتند. این اردو قبل 
از مســابقات خیلــی در عملکــرد مــا تأثیرگذار بود. امســال چنیــن اردویی را 

نداشــتیم امــا امیــدوارم کــه بــاز هم بــه فینال برســم.«

میلاد عبادی پور

شکست سنگین در لیگ والیبال ایتالیا

در جریــان هفتــه پنجــم لیگ والیبال ایتالیا مرســوم به ســری آ، تیم والیبال 
میلانو به مصاف ورونا رفت و با نتیجه ســنگین ۳ بر صفر شکســت خورد. 
ایــن دیــدار در ســه ســت و بــه ترتیــب بــا نتایج 2۵ بــر 20، 2۵ بــر 22 و 2۵ بر 
2۳ بــه ســود حریــف میلانو به پایان رســید. میلاد عبادی پــور، کاپیتان تیم 
ملــی والیبــال ایران که برای میلانو بــازی می کند در این رقابت ها به میدان 

رفــت و بــرای تیمش ۸ امتیاز به دســت آورد.

محمد جمشیدی

تمجید فیبا از بازی در کنار بهنام یخچالی  

با نزدیک شدن زمان آغاز پنجره پنجم رقابت های انتخابی جام جهانی 202۳، 
فدراسیون جهانی بسکتبال با انتشار گزارشی به تمجید از محمد جمشیدی 
و بازی او در کنار بهنام یخچالی، دو ستاره تأثیرگذار تیم ملی ایران در این 
مسابقات پرداخت. FIBA در این گزارش به عملکرد این دو بازیکن در 
مسابقات انتخابی پرداخت و آنها را به عنوان امتیازآورترین بازیکنان در میان 
بازیکنان تیم های صعود نکرده آسیایی به جام جهانی 202۳ معرفی کرد.

با برگزاری نشست سازمان لیگ کشتی 
با نمایندگان تیم های حاضر در لیگ 
برتر کشتی فرنگی قرار شد که برگزاری 
مسابقات جام باشگاه های جهان باز هم 

از سر گرفته شود. 
در این نشست علیرضا دبیر رئیس 
فدراسیون کشتی، حمید یاری رئیس 
سازمان لیگ، حسن رنگرز سرمربی، علی 
محمدی مدیر فنی تیم های ملی کشتی 
فرنگی و نمایندگان تیم های حاضر، در 
محل سالن کنفرانس خانه کشتی شهید 

ابراهیم هادی برگزار شد. 
در کنار هماهنگی های برگزاری لیگ برتر 

کشتی فرنگی در این نشست، برگزاری 
جام باشگاه های جهان هم از موضوعات 
مهم دیگر این نشست بود که قرار شد 
این رقابت ها زمستان باز هم از سر 
گرفته شود. با اتخاذ این تصمیم، عنوان 
شده که در راستای حمایت از حامیان 
مالی لیگ برتر مسابقات با حضور 3 تیم 
خارجی و 3 تیم اول تا سوم لیگ برتر سال 
1۴01 برگزار شود، اما یک سؤال مهم 
وجود دارد که برگزاری این مسابقات 
چه عایدی می تواند برای حامیان مالی 
داشته باشد؟ همه ساله با برگزاری این 
مسابقات که البته چند سالی است 

تعطیل شده، پول زیادی از جیب حامیان 
مالی خارج می شود اما عجیب است که 
این بار عنوان شده در حمایت از حامیان 

مالی این تصمیم اتخاذ شده است. 
حامیان مالی معمولاً مجبور بودند که 
هزینه میزبانی مسابقات را پرداخت کنند 
و در کنار آن قراردادهای سنگین تری را با 

مربیان و کشتی گیران امضا کنند. 
در کنار آن برگزاری مسابقات لیگ کشتی 
درآمدی برای تیم ها ندارد. چه لیگ 
برتر باشد و جام باشگاه های جهان؛ 
هیچ کدام جز هزینه عایدی دیگری 
ندارد که حامیان مالی بخواهند از آن 

سود ببرند. 
البته برگزاری جام باشگاه های جهان 
ایده ای بود که رسول خادم به راه انداخت 
و توانست با برگزاری این مسابقات نظر 

مثبت اتحادیه جهانی را جلب کند. 
ایده ای پر هزینه و شاید هم به لحاظ فنی 
به ضرر کشتی اما به لحاظ دیپلماسی به 
سود کشتی ایران که شاید بتوان گفت 
نقش مهمی در کسب کرسی ایران در 
اتحادیه جهانی داشت و حالا باید دید که 
علیرضا دبیر هم همین ایده را می تواند 
پیاده کند و به دستاوردهایی که رسول 

خادم رسید، برسد یا نه؟  

برگزاری کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان در زمستان

باز هم ایده رسول

محسن وظیفه
روزنامه نگار

داســتان تجلیــل از قهرمانــان هــر روز یــک ســوژه جدیــد را بــه وجــود مــی آورد. هنــوز ماجــرای تقدیــر از قهرمانــان پارالمپیکــی بــه جایــی نرســیده کــه ایــن بــار یکــی از قهرمانــان بنــام پارالمپیــک از شــکایتش از اداره کل ورزش فــارس بــه 
دادگاه خبــر می دهــد. مهــدی اولاد کــه طــای پرتــاب وزنــه و نقــره پرتــاب دیســک پارالمپیــک توکیــو را کســب کــرد، می گویــد حوالــه ای در اختیــار دارد کــه اداره کل ورزش فــارس بایــد 50 ســکه بــه او مــی داد کــه ایــن کار را نکــرده اســت.

شکایت قهرمان پارالمپیک از اداره کل ورزش فارس به دادگاه

مهدی اولاد: سکه هایم را کم دادند!

سه شنبه   10 آبان 1401  سال بیست و ششم  شماره 7163  

 zمصاحبه


